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 PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE LJUTOMER 

 

OBČINA LJUTOMER 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 032-10/2023-3 

Datum:   7.2.2023 

 

ZAPISNIK  
3. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer, ki je potekala v torek, 7. februarja 2023, s 

pričetkom ob 14.30 uri v sejni sobi Občine Ljutomer, Vrazova ulica 1.  

 

Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Ljutomer: Bogdan Damjan, Budna 

Darinka, Filipič Boris, Gošnjak Bojana, Horn Daša, Hošpel Mario, Karba Dejan, Kaučič Vitomir, 

Kristl Anja, Oletič Svetlana, Panič Jože, Polajnar Saša, Rebernik Žižek Mira, Sunčič Slavica, 

Špindler Janko, Vnuk Dejan, Žerdin Boštjan, Žinko Irena in Žižek Srečko. Filipič Jan je bil prisoten 

preko informacijsko komunikacijske-tehnologije.  

 

Opravičeno odsoten je bil član občinskega sveta Štefanec Robert.  

 

Predstavniki Občinske uprave Občine Ljutomer: vodja Upravno-splošnega oddelka Damijana Belcl, 

vodja Razvojno-projektnega oddelka Aleš Vaupotič, vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva 

Olga Lukman ter višji svetovalci Renata Zrinski, Bojana Babič Škrlec, Lilijana Koser, Jerneja 

Rajner, Andreja Torič, Mitja Kolbl, Dominika Vrbnjak, Karmen Jelen, Branko Novak, Lidija 

Klajnčar, Karmen Lah in strokovni sodelavec Miha Šoštarič.  

 

Drugi prisotni: Blaž Malenšek – TerraGIS d.o.o., iz Ljubljane. 

 

Županja je na začetku seje vse lepo pozdravila in podala ugotovitev, da je bilo prisotnih 20 članov 

občinskega sveta, s tem je bila sklepčnost zagotovljena.  

 

Nadalje je županja v razpravo podala predlog zapisnika 2. redne seje, katerega so člani občinskega 

sveta prejeli z gradivom. 

 

Ker razprave in pripomb ni bilo, je županja predlog zapisnika 2. redne seje iz gradiva podala na 

glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

Zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer je bil potrjen.   

 

Sledil je pregled realiziranih sprejetih sklepov 2. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer.  

 

Člani Občinskega sveta Občine Ljutomer so se z realizacijo sprejetih sklepov seznanili. 

 

V razpravo je nato županja podala predlog dnevnega reda. 
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Ker razprave ali predlogov glede dnevnega reda ni bilo, je županja podala predlog dnevnega reda na 

glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji dnevni red:  

1. Odlok o proračunu Občine Ljutomer za leto 2023 – predlog.   

2. Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za 

območje občine Ljutomer - 1. obravnava.  

3. Sklep o  lokacijski preveritvi za preoblikovanje stavbnega zemljišča na območju posamične 

poselitve v k.o. Nunska Graba. 

4. Sklep o  lokacijski preveritvi za preoblikovanje stavbnega zemljišča na območju posamične 

poselitve v k.o. Kuršinci. 

5. Sklep o razglasitvi leta 2023 za Leto prleških vrednot in zelene pismenosti. 

6. Imenovanja:   

− Sklep o imenovanju Odbora za gospodarstvo in turizem.  

− Sklep o imenovanju Odbora za varstvo okolja in urejanje prostora.  

− Sklep o imenovanju Odbora za družbene dejavnosti.  

− Sklep o imenovanju Odbora za kmetijstvo.  

− Sklep o imenovanju Odbora za finance.  

− Sklep o imenovanju Statutarno pravne komisije.  

− Sklep o imenovanju Komisije za vloge in pritožbe.  

− Sklep o imenovanju Komisije za priznanja.  

− Sklep o imenovanju Komisije za štipendiranje.  

− Sklep o imenovanju Občinske volilne komisije Ljutomer. 

− Sklep o imenovanju Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine 

Ljutomer. 

− Sklep o imenovanju Nadzornega odbora Občine Ljutomer.   

7. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta Občine Ljutomer.  

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O PRORAČUNU OBČINE LJUTOMER ZA LETO 2023 –PREDLOG 

 

Županja je s pomočjo diaprojekcije predstavila Predlog proračuna Občine Ljutomer za leto 2023, ki 

je bil članom občinskega sveta posredovan skupaj z vabilom. Po predstavitvi je pojasnila, da je 

predvidena 20 dnevna javna razprava, sklicane bodo seje krajevnih skupnosti in delovnih teles, v 

kateri bo možno podati pripombe, ki jih bo občinska uprava obravnavala in jih nato na naslednji seji 

skrbno argumentirala. Danes podane pripombe bodo sestavni del javne razprave.   

 

Oletič Svetlana je izpostavila izgradnjo ceste in pločnika v Mali Nedelji do hotela Bioterme. 

Trenutno pločnik še ni izgrajen, cesta je slabo prevozna, en del se je zavlekel zaradi nujnih napak v 

projektu. Ker se je investicija zvišala za 120.000 EUR jo zanima kdo je odgovoren in kdaj bo 

projekt zaključen. 

 

Mitja Kolbl je pojasnil, da se je investicija zavlekla zaradi vremenskih razmer na terenu. Do razlike 

v sredstvih je prišlo zaradi želje krajanov in KS Mala Nedelja za izgradnjo večjega krožišča in 

zaprtega jarka pri hotelu Bioterme.  
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Anja Kristl je izpostavila razpadajoč in degradirani Glavni trg v Ljutomeru in da so načrtovana 

sredstva namenjena razvojnim projektom na področju turizma in kulture minimalna. Prav tako se s 

predlogom proračuna ne vzpodbuja socialnega in prostorskega napredka na področju stanovanjske 

politike, pogreša tudi naravovarstvene vsebine, zato prosi za pojasnilo ali bo Občina Ljutomer v 

prihodnje namenila več sredstev tem resorjem ali je strategija takšna, da se čaka na nepovratna 

sredstva iz razpisov.  

 

Županja je pojasnila, da je Občina Ljutomer že pričela s postopki ozelenitve Glavnega trga v smislu 

pridobitve idejne zasnove in da bo o ureditvi samega Glavnega trga potrebno organizirati širšo 

javno razpravo. Omenila je, da imajo prednost projekti vezani na oskrbo s pitno vodo. Nadalje je 

pojasnila, da Občina Ljutomer sledi cilju, da se za projekte na področju turizma pridobi čim več 

nepovratnih oz. sofinancerskih sredstev.  

 

Podrobnejša pojasnila o delu na področju turizma ter samih razpisov in tekočih projektov je 

predstavila Bojana Babič Škrlec.  

 

 

Branko Novak je povedal, da ima Občina Ljutomer nekaj manj kot 180 neprofitnih stanovanj v 

katerih živi okrog 470 občanov. Vsako leto je objavljen javni razpis za dodelitev stanovanj, a 

stanovanja zadnja leta ostajajo prazna zaradi raznih špekulativnih zadev s strani prosilcev. Zaradi 

zakonsko določene stanarine se v predlogu proračuna povečuje dvig subvencije za več kot polovico 

v primerjavi z lanskim letom. Trenutno je prostih 10 stanovanj, eno v Ljutomeru, ostala so na vaseh 

in da ima županja le dve možnosti, da dodeli stanovanje mimo razpisa, to je v primeru naravne 

nesreče in po odločbi CSD.   

 

Anja Kristl je povedala, da je poleti nemogoče preživeti čas na trgu, zato je predlagala smiselno 

umestitev dreves in prostora za prireditve v sam prostor. Glede turizma je še predlagala, da je 

potrebno razmisliti o vsebini, ki bi kraj oplemenitilo in gostom ponudilo dodatno vsebino. 

Pomanjkanje vsebine se čuti tudi na kulturnem področju, nazadnje ko se je v Ljutomeru ob 

slovenskem kulturnem prazniku namesto proslave vrtel božični otroški film. Nadalje je prosila za 

informacije o trenutnem statusu Zadruge Ljutomer in o učni poti ob Muri.  

 

Bojana Babič Škrlec je povedala, da se projekt Kaj nas uči Mura v letošnjem letu zaključuje, zatem 

je s pomočjo diaprojekcije predstavila projekt Zadruge Ljutomer. Županja je dodala, da se je za 

dodatne informacije potrebno obrniti na nekdanja predsednika zadruge Nika Miholiča in Marka 

Vargazona in da dokler ne bo znana natančna višina dolga ter dogovorjene rešitve se sestanek s 

člani zadruge ne bo organiziral.  

 

Dejan Vnuk je povedal, da Občina Ljutomer v kraj Jeruzalem že več let ni vložila ničesar, razen 

odkupa opreme v Dvorcu Jeruzalem, zato je predlagal rekonstrukcijo ceste čez Jeruzalem, ki je 

resnično nevarna. V preteklosti, ko so že apelirali k rekonstrukciji ceste so prejeli argument, da je 

potrebno soglasje pristojnega zavoda, ki preprečuje posek topolov, s čimer se ne more strinjati, saj 

določeni topoli predstavljajo nevarnost tudi za življenje ljudi.  

 

Županja je glede ceste na Jeruzalem povedala, da je Svetu KS Železne Dveri prepustila odločitev, 

da  določi prioritete rekonstrukcij cest na območju celotne krajevne skupnost, za kar ji je danes žal. 

Med prioritete je Svet KS uvrstil ceste, ki niso potrebovale tako nujne sanacije, a so se zgodile, 

glavna povezovalna turistična cesta pa se ni vključila, zato bodo za takšno odločitev morali vsi 

skupaj prevzeti krivdo in jo poskušati v prihodnjih letih odpraviti.  
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Dejan Karba je izpostavil prejeta sredstva OŠ Cvetka Golarja, ki so jih kot edini prejeli na razpisu 

Podnebni cilji in so jih namenili za investicijo parkirišča pred šolo in za razpadajočo lopo, ki je v 

lasti OŠ Ivana Cankarja. Predlagal je, da se v proračunu za leto 2023 zagotovijo sredstva občine v 

višini 30.000 EUR za podiranje lope. Nadalje je izpostavil 3. fazo rekonstrukcij cest na območju KS 

Železne Dveri, ki jo je potrebno uvrstiti v predlog proračuna za leto 2023.  

 

Županja povedala, da je bila s projektom OŠ Cvetka Golarja seznanjena, s podiranje lope pa ne, 

zato se bo poskušala poiskati rešitev.  

 

Dejan Vnuk se je navezal na pobudo Dejana Karba o potrebni uvrstitvi 3. faze rekonstrukcij cest na 

območju vasi Ilovci, Plešivice, Jeruzalema, saj se ti krajani še vedno vozijo po gramoziranih cestah.  

 

Slavica Sunčič je predlagala, da se v letu 2023 prične izvajati projekt Prostofer, ki omogoča 

starejšim brezplačne prevoze in da se v program za mladino Mladi na(j)prej k sodelovanju povabi 

tudi Sekcijo za ohranjanje kulturne dediščine, ki deluje v okviru Društva upokojencev Ljutomer. V 

predlogu proračuna pogreša besede medgeneracijskega povezovanja, raznih druženj različnih 

generacij in pri tem izpostavila prireditev Babica podaj mi roko ali gesto, ko so otroci s harmoniko 

in lepo besedo obiskovali starejše nepokretne osebe na domu. Nazadnje je izpostavila Zadružni dom 

Krištanci, ki je bil nekoč središče kulturnega in športnega dogajanja in ker sedaj propada je 

predlagala, da se v proračunu občine za leto 2023 za izdelavo projektne dokumentacije zagotovijo 

finančna sredstva v višini 30.000 EUR. 

 

Županja je glede projekta Prostofer odgovorila, da je bil načrtovan v letu 2022, a je Občina 

Ljutomer od Društva upokojencev Ljutomer prejela odgovor, da niso zainteresirani za koordiniranje 

potreb starejših zato je predlagala, da se v društvu ponovno dogovorijo ali obstaja interes. 

 

Karmen Jelen je predstavila projekt Mladi naj(p)rej, ki predstavlja nadgradnjo projekta MKC, ki se 

je uredil zraven ljutomerske glasbene šole. 

 

Svetlana Oletič je povedala, da pogreša napis MKC, saj je prostor težko najti.  

 

Županja je podala izziv za člana občinskega sveta Kaučič Vitomira, da izriše napis, ki bi se nato 

namestil na stavbo. 

 

Karmen Lah je predstavila aktualne projekte medgeneracijskega povezovanja oz. projekte, ki so 

namenjeni starejšim.  

 

Srečko Žižek je prosil za informacijo glede izdelave projektne dokumentacije za izgradnjo 

kanalizacijskega omrežja na Kamenščaku in v Cezanjevcih.  

 

Andreja Torič je pojasnila, da je projektna dokumentacija za izgradnjo kanalizacijskega omrežja na 

Kamenščaku izdelana, ocenjena vrednost investicije znaša 3.300.000 EUR brez DDV, kar 

predstavlja zelo visok znesek ter da država financira izgradnjo kanalizacijskega omrežja le do 2.000 

populacijskih enot, območje Kamenščaka pa spada v kategorijo nad 2.000 populacijskih enot. 

 

Županja je dodala, da je opravila razgovor s poslanko državnega zbora Žibrat Saro na to temo in 

sicer da bi na nivoju države razmislili in se poskušali dogovoriti, da se spremeni kriterij za 

populacijske enote. 

 

Srečko Žižek je vprašal ali bo projekt predstavljen javnosti.  
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Andreja Torič je pojasnila, da so za pridobitev gradbenega dovoljena potrebne služnostne pogodbe, 

ki jih je ogromno in jih je zadnje čase zelo težko pridobiti ter da je namen, da se projektna 

dokumentacija predstavi javnosti.  

 

Vitomir Kaučič je podal predlog za podaljšanje javne razprave na 30 dni.  

 

Županja je povedala, da je v gradivu predlagana 20 dnevna javna razprava in da o podaljšanju javne 

razprave odločitev sprejme občinski svet. Nadalje je pojasnila, da do konca meseca marca poteka 

začasno financiranje občine in v primeru, da proračun ne bo čimprej sprejet, bodo nastale težave pri 

plačevanju tekočih računov, saj je občina omejena na višino sredstev glede na porabo v prvih treh 

mesecih preteklega leta.  

 

Jože Panič je povedal, da je predlog proračuna dobro investicijsko naravnan in da je z načrtovani 

projekti na območju KS Stročja vas iz katere izhaja zadovoljen. Za OŠ Cvetka Golarja pa je 

predlagal, da se učencem omogoči primeren dostop do šole.  

 

Vitomir Kaučič je povedal, da meteorne vode in neustrezno urejeni potoki na območju vasi Šalinci 

in Babinci uničujejo obstoječo infrastrukturo in prosil za ureditev zadeve, da ne bo nastalo še več 

škode. 

 

Aleš Vaupotič je pojasnil, da gre za zatečeno zgodbo, saj se je struga spreminjala in da je bila zaradi 

nedavnega večjega naliva omenjena trasa ogledana s strani MOP-a. Ravno danes je Občina 

Ljutomer prejela dopis s strani MOP-a, da so za vode 2. redna po zakonu dolžni vzdrževati in 

poskrbeti priobalni lastniki. Obvestilo je objavljeno na spletni strani Občine Ljutomer.  

 

Slavica Sunčič je povedala, da ob vasi Šalinci ob glavni cesti Križevci-Ljutomer teče potok 

(Murica), iz  smeri Križevci, nadaljuje se proti Noršincem in Babincem. Pred nekaj leti so ta potok 

v vasi Babinci (pri prvi hiši, domačija Kranjc iz smeri Šalinci) zasipali in posledično imajo vaščani 

Šalincev v času deževja vedno težave, saj pri nekaterih hišah voda sega do dvorišč in kleti so polne 

vode. Občani so ji ogorčeni povedali, da jim je že pred več kot 10 leti na zboru krajanov bilo 

obljubljeno, da se bo to uredilo, takrat je bilo govora o zapornicah ali nasipu, da voda ne bi imela 

možnosti toka v smeri Babincev oz. da voda ne bi zastajala v tem nepretočnem rokavu.  Ob ogledu 

tega potoka in tudi drugega, ki teče skozi vas Krištanci je ugotovila, da sta oba potoka izjemno 

zaraščena, tudi podrta drevesa onemogočajo tok vode in na nekaterih mestih poseg krajanov v 

potok, vendar to pretoka ne onemogoča, ampak le oža širino potoka. Krajani pričakujejo ureditev 

potokov, od sveta krajevne skupnosti zahtevajo sklic zbora krajanov in prisotnost vseh, ki o tej 

zadevi odločajo oz. so za ureditev odgovorni ter pisni odgovor na zastavljeno vprašanje.  

 

Aleš Vaupotič je pojasnil, da je v preteklosti kar nekaj občanov jarke kanaliziralo, kar ni dobra in 

funkcionalna rešitev.   

 

Ker druge razprave ni bilo, je županja podala predlog sklepa iz gradiva na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 8: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Ljutomer za 

leto 2023. 
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2. Predlog odloka se posreduje v 20 dnevno javno razpravo. 

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O PODLAGAH ZA ODMERO KOMUNALNEGA PRISPEVKA ZA OBSTOJEČO 

KOMUNALNO OPREMO ZA OBMOČJE OBČINE LJUTOMER - 1. OBRAVNAVA 

Blaž Malenšek s podjetja TerraGIS d.o.o. je predlog odloka predstavil s pomočjo diaprojekcije. 

Predlog odloka so člani občinskega sveta prejeli z vabilom.  

 

Srečko Žižek je povedal, da so se cene v primerjavi s predhodnim odlokom povišale za 40 

odstotkov za naselja s kanalizacijo in za 60 odstotkov za naselja brez kanalizacije, zato takšnega 

povišanja ne more podpreti.  

 

Blaž Malenšek je odgovoril, da je podražitev velika v procentu, v nominalnem znesku pa je 

primerljiva z drugimi občinami.  

 

Dejan Vnuk je povedal, da bi bilo potrebno upoštevati tudi parametre o vrsti ceste in kanalizacije, 

saj nekateri občani imajo gramozirane ceste in svoje čistilne naprave.  

 

Blaž Malenšek je pojasnil, da se s komunalnim prispevkom plačuje celotno cestno omrežje občine, 

ki ga žal ni možno deliti ter da investitor, ki ima malo čistilno napravo in ni priključen na 

kanalizacijsko omrežje ne plača komunalnega prispevka. 

 

Županja je povedala, da se je s prejetjem odloka in s tem povišanjem cen zavlačevalo že nekaj časa, 

a sedaj država ponovno pritiska na občino, da se to uredi.  

 

Dejan Karba kaj se zgodi, če se predlog odloka zavrne.   

 

Blaž Malenšek je pojasnil, da Ministrstvo za okolje in prostor lahko izvede nadzor varstva 

zakonitosti veljavnega odloka, ki ni v skladu s pravnim redom in da trenutno Občina Ljutomer 

obračunava komunalni prispevek po rezervnem državnem pravilniku, ki ga je sprejela država za 

občine, ki še nimajo novega usklajenega odloka.  

 

Srečko Žižek je podal predlog, da se cene zvišujejo postopoma in sicer 10 odstotkov na leto. 

 

Blaž Malenšek je povedal, da je možno cene regulirati le z določenimi datumi.  

 

Županja je pojasnila, da bi v tem primeru pomenilo nižji komunalni prispevek za mesto Ljutomer, 

po drugi strani pa se moramo zavedati, da je to namenski prihodek občine s katerimi se financirajo 

investicije.  

 

Jože Panič se zaveda, da so se cene v zadnjem letu zvišale na celotni ravni in da je posledično 

potrebno žal zvišati tudi komunalni prispevek.  

 

Daša Horn je prosila za informacijo ali bi se s subvencijami lahko pomagalo mladim družinam pri 

plačilu komunalnega prispevka.  

 

Blaž Malenšek je pojasnil, da so subvencije lahko le na vrsto objekta in ne na vrsto investitorja in 

niso stvar tega odloka, saj se mora v proračunu zagotoviti dodatna proračunska postavka in sprejeti 

pravilnik.  
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Dejan Karba je povedal, da živimo na podeželju in da bi morali pomagati še komu drugemu, ne 

samo mladim družinam.  

 

Blaž Malenšek je povedal, da občine delajo napako s tem, ko tekmujejo katera bo imela cenejši 

komunalni prispevek, saj se investitorji v resnici ne odločajo kje bodo gradili na podlagi višine 

komunalnega prispevka, ampak so mu pomembnejši drugi faktorji ter da je obstoječi komunalni 

prispevek Občine Ljutomer nizki, vsa zbrana sredstva pa so namenska in so namenjena 

investicijam.  

 

Aleš Vaupotič je podal informacijo, da se je komunalni prispevek pričel obračunavati leta 2007 in 

že leta 2011 se je znesek komunalnega prispevka znižal, zato je po njegovem mnenju odlok v 

pripravljeni obliki potrebno sprejeti.  

 

Dejan Vnuk je obrazložil glas, da bo glasoval proti odloku, saj meni da zdaj ni pravi čas za 

povišanje cene komunalnega prispevka.  

 

Ker druge razprave ni bilo je županja podala predlog odloka iz gradiva na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 15, PROTI: 3. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 9: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o podlagah za odmero komunalnega 

prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje občine Ljutomer. 

2. Odlok se posreduje v 15 dnevno javno razpravo.  

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEP O  LOKACIJSKI PREVERITVI ZA PREOBLIKOVANJE STAVBNEGA 

ZEMLJIŠČA NA OBMOČJU POSAMIČNE POSELITVE V K.O. NUNSKA GRABA 

Jerneja Rajner je podala uvodno obrazložitev predlaganega sklepa.   

 

Ker razprave ali vprašanj ni bilo, je županja predlog sklepa iz gradiva podala na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 10: 

o  lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča na območju posamične 

poselitve v k.o. 270 – Nunska Graba (ID3323) 

1. člen 

Občinski svet Občine Ljutomer potrjuje lokacijsko preveritev z identifikacijsko številko lokacijske 

preveritve v zbirki prostorskih aktov 3323, ki se nanaša na preoblikovanje stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi na delu parcele št.  148/1 in 150/7 v k.o. 270 – Nunska Graba, v enoti urejanja 

prostora z oznako JG02.   

2. člen 

Na zemljišču iz prvega člena tega sklepa se v skladu s 135. in 138. členom Zakona o urejanju 

prostora (Uradni list RS, št. 199/2021, v nadaljevanju ZURep -3) omogoči preoblikovanje  

obstoječega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi, za namen gradnje stanovanjsko 

kmetijskega prizidka, kot izhaja iz elaborata Lokacijska preveritev za  preoblikovanje izvornega 
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območja  stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi, št. LP 7/22, november 2022 (ZEU d.o.o., 

Ulica Staneta Rozmana 5, 9000 Murska Sobota). 

 

3. člen 

V skladu z 138. členom ZURep-3 se sprejeti sklep objavi v uradnem glasilu občine in  v prostorsko 

informacijskem sistemu. 

Občina Ljutomer vnese podatek o spremenjeni obliki in velikosti stavbnega zemljišča v evidenco 

stavbnih zemljišč, ob naslednji spremembah in dopolnitvah OPN pa jo ustrezno prikaže v grafičnem 

prikazu namenske rabe prostora. 

 

4. člen 

Ta sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan po objavi. 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEP O  LOKACIJSKI PREVERITVI ZA PREOBLIKOVANJE STAVBNEGA 

ZEMLJIŠČA NA OBMOČJU POSAMIČNE POSELITVE V K.O. KURŠINCI 

Jerneja Rajner je podala uvodno obrazložitev predlaganega sklepa.   

 

Ker razprave ali vprašanj ni bilo, je županja predlog sklepa iz gradiva podala na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 11: 

o  lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča na območju posamične 

poselitve na delu parc. št. 576/1, 577 in 578 v k.o. 249 – Kuršinci (ID3330) 

 

1. člen 

Občinski svet Občine Ljutomer potrjuje lokacijsko preveritev z identifikacijsko številko lokacijske 

preveritve v zbirki prostorskih aktov 3330, ki se nanaša na preoblikovanje stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi na delu parcele št.  576/1, 577 in 578 v k.o. 249 – Kuršinci, v enoti urejanja 

prostora z oznako LG01.   

 

2. člen 

Na zemljišču iz prvega člena tega sklepa se v skladu s 135. in 138. členom Zakona o urejanju 

prostora (Uradni list RS, št. 199/2021, v nadaljevanju ZURep -3) omogoči preoblikovanje  

obstoječega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi, za namen gradnje novega kmetijsko – 

gospodarskega objekta za shranjevanje kmetijske mehanizacije in kmetijskih pridelkov, kot izhaja 

iz elaborata Lokacijska preveritev za  preoblikovanje izvornega območja  stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi, št. LP 9/22, november 2022 (ZEU d.o.o., Ulica Staneta Rozmana 5, 9000 

Murska Sobota). 

Gradnja kmetijsko – gospodarskega objekta na stavbnem zemljišču, ki s tem sklepom spreminja 

velikost in obliko, se omogoči po določilih Odloka o občinskem prostorskem načrtu občine 

Ljutomer. 

 

3. člen 

V skladu z 138. členom ZURep-3 se sprejeti sklep objavi v uradnem glasilu občine in  v prostorsko 

informacijskem sistemu. 
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Občina Ljutomer vnese podatek o spremenjeni obliki in velikosti stavbnega zemljišča v evidenco 

stavbnih zemljišč, ob naslednji spremembah in dopolnitvah OPN pa jo ustrezno prikaže v grafičnem 

prikazu namenske rabe prostora. 

 

4. člen 

Ta sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan po objavi. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEP O RAZGLASITVI LETA 2023 ZA LETO PRLEŠKIH VREDNOT IN ZELENE 

PISMENOSTI 

Damijana Belcl je podala uvodno obrazložitev predlaganega sklepa.  

 

Dejan Karba je povedal, da ga beseda »pismenost« zelo moti in predlagal, da se najde druga beseda 

npr. zeleno ozaveščanje.  

 

Županja je pojasnila, da je izrazoslovje »zelena pismenost« že uporabljeno, saj gre za svetovni 

projekt, pomeni pa ohranjanje in varovanje kulturne dediščine. 

 

Vitomira Kaučiča je zanimalo ali predlagano izrazoslovje zajema vso populacijo, tudi predšolske 

otroke.  

 

Županja je odgovorila, da so zajete vse populacije. 

 

Anja Kristl je povedala, da je ideja dobra ter predlagala, da se »zelena pismenost« to leto izkoristi in 

nadgradi s temami, ki se navezujejo na trenutno podnebno krizo. 

 

Županja je še pojasnila, da imajo vrtci in šole že ogromno idej na to temo ter da so dodatni predlogi 

vedno dobrodošli. Ker druge razprave ni bilo, je sledilo glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 12: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer razglasi leto 2023 za »Leto prleških vrednot in zelene 

pismenosti«. 

2. Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

IMENOVANJA:   

 

Jože Panič, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je podal uvodno 

obrazložitev predlaganih sklepov.  

 

− SKLEP O IMENOVANJU ODBORA ZA GOSPODARSTVO IN TURIZEM 

 

Ker razprave k predlaganemu sklepu ni bilo, je predsednik komisije predlog sklepa iz gradiva podal 

na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 



4. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER 

17. marec 2023 

 

 

 11 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 13: 

I. V ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN TURIZEM  se imenujejo:  

1. Daša Horn, Bodislavci 19, 9243 Mala Nedelja – predsednica  

2. Boris Filipič, Radoslavci 23, 9243 Mala Nedelja – podpredsednik  

3. Svetlana Oletič, Kuršinci 24, 9243 Mala Nedelja – članica  

4. Dejan Vnuk, Ilovci 18, 2275 Miklavž pri Ormožu – član  

5. Valter Dvanajščak, Sp. Kamenščak 8/d, 9240 Ljutomer – član  

6. Maksimiljan Gošnjak, Vrazova ulica 8, 9240 Ljutomer – član  

7. Samo Karlovčec, Ulica Jana Baukarta 19, 9240 Ljutomer – član  

II. Mandatna doba imenovanih traja do poteka mandatne dobe članov sveta.  

 

− SKLEP O IMENOVANJU ODBORA ZA VARSTVO OKOLJA IN UREJANJE 

PROSTORA 

 

Ker razprave k predlaganemu sklepu ni bilo, je predsednik komisije predlog sklepa iz gradiva podal 

na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 14: 

I. V ODBOR ZA VARSTVO OKOLJA IN UREJANJE PROSTORA se imenujejo:  

1. Boštjan Žerdin, Drakovci 110,  9243 Mala Nedelja – predsednik  

2. Anja Kristl, Ul. Franca Kovačiča 11, 9240 Ljutomer – podpredsednica  

3. Saša Polajnar, Krapje 75, 9241 Veržej – članica  

4. Mario Hošpel, Zacherlova ulica 4, 9240 Ljutomer – član  

5. Barbara Zemljak, Stročja vas 87, 9240 Ljutomer – članica  

6. Maja Prejac, Mestni breg 14, 9240 Ljutomer – članica  

7. Luka Vučko, Šalinci 5, 9242 Križevci pri Ljutomeru – član  

II. Mandatna doba imenovanih traja do poteka mandatne dobe članov sveta.   

 

− SKLEP O IMENOVANJU ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI 

 

Anja Kristl je v imenu članov Gibanje svoboda povedala, da je za efektivno in strokovno korektno 

delovanje odbora potrebno, da imajo posamezni člani tudi relevantno izobrazbo in delovne izkušnje. 

S predloga sklepa je razvidno, da so izmed predlaganih članov kar štirje člani odbora zaposleni v 

OŠ Ivana Cankarja Ljutomer, zato so predlagali, da se zamenjata dva člana odbora in sicer bi 

Bojano Gošnjak zamenjala Svetlana Oletič, Danico Šadl pa bi zamenjal Sandi Jesenik. Svetlana 

Oletič je članica občinskega sveta in zaposlena v OŠ Mala Nedelja, trenerka, pisateljica ter 

organizatorka dogodkov, Sandi Jesenik pa je profesionalni umetnik, dramaturg, književnik in 

esejist, ki je zaposlen na ljutomerski gimnaziji. S tem bi se zagotovila heterogena razporejenost 

članov po celotni občini in zavodih. Ponovno je navedla člane, ki bi sestavljali odbor ter predlagala, 

da Darinka Budna ostane predsednica in Mira Rebernik Žižek podpredsednica.  

 

Damijana Belcl je pojasnila, da se v skladu z veljavnim poslovnikom najprej glasuje o listi 

kandidatov, ki jo je predlagala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in v kolikor 

lista ne dobi potrebne večine, se poimensko glasuje o posameznih kandidatih. Šele ko se ne dobi 

zadostnega števila glasov za posamezne kandidate, se glasuje o konkretnih drugih predlogih.  
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Po razpravi je predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja na glasovanje 

podal predlog sklepa iz gradiva.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 13, PROTI: 6. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 15: 

I.V ODBOR ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI  se imenujejo:  

1. Darinka Budna, Kidričeva ulica 42, 9240 Ljutomer - predsednica  

2. Mira Rebernik Žižek, Postružnikova ulica 10, 9240 Ljutomer – podpredsednica  

3. Damjan Bogdan, Razlagova ulica 45, 9240 Ljutomer – član  

4. Bojana Gošnjak, Vrazova ulica 8, 9240 Ljutomer – članica  

5. Nina Žitek, Razlagova ulica 30, 9240 Ljutomer – članica  

6. Danica Šadl, Slavka Osterca 11, 9240 Ljutomer – članica  

7. Martina Kuzma, Prešernova 5, 9240 Ljutomer – članica  

II. Mandatna doba imenovanih traja do poteka mandatne dobe članov sveta. 

 

− SKLEP O IMENOVANJU ODBORA ZA KMETIJSTVO 

 

Ker razprave k predlaganemu sklepu ni bilo, je predsednik komisije predlog sklepa iz gradiva podal 

na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 16: 

I. V ODBOR ZA KMETIJSTVO  se imenujejo:  

1. Saša Polajnar, Krapje 75, 9241 Veržej – predsednica  

2. Dejan Vnuk, Ilovci 18, 2275 Miklavž pri Ormožu – podpredsednik  

3. Irena Žinko, Precetinci 16a, 9243 Mala Nedelja – članica  

4. Bojana Gošnjak, Vrazova ulica 8, 9240 Ljutomer – članica  

5. Darko Košar, Stročja vas 40, 9240 Ljutomer – član  

6. Milan Rebernik Žižek, Postružnikova ulica 10, 9240 Ljutomer – član 

7. Sabina Germšek Kotnik, Rinčetova Graba 19, 9240 Ljutomer – članica  

II. Mandatna doba imenovanih traja do poteka mandatne dobe članov sveta.  

 

− SKLEP O IMENOVANJU ODBORA ZA FINANCE 

 

Ker razprave k predlaganemu sklepu ni bilo, je predsednik komisije predlog sklepa iz gradiva podal 

na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 17: 

I. V ODBOR ZA FINANCE  se imenujejo:  

1. Bojana Gošnjak, Vrazova ulica 8, 9240 Ljutomer – predsednica  

2. Mario Hošpel, Zacherlova ulica 4, 9240 Ljutomer – podpredsednik  

3. Srečko Žižek, Sp. Kamenščak 9/b, 9240 Ljutomer – član  

4. Mira Rebernik Žižek, Postružnikova ulica 10, 9240 Ljutomer – članica  
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5. Valentina Valant, Razlagova ulica 32, 9240 Ljutomer – članica  

6. Angela Lukman, Stročja vas 9/b, 9240 Ljutomer – članica  

7. Teodor Kerec, Razlagova ulica 58, 9240 Ljutomer – član  

II. Mandatna doba imenovanih traja do poteka mandatne dobe članov sveta.  

 

− SKLEP O IMENOVANJU STATUTARNO PRAVNE KOMISIJE 

 

Ker razprave k predlaganemu sklepu ni bilo, je predsednik komisije predlog sklepa iz gradiva podal 

na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 18: 

I. V STATUTARNO PRAVNO KOMISIJO  se imenujejo:  

1. Janko Špindler, Stara Cesta 62, 9240 Ljutomer - predsednik 

2. Jože Panič, Stročja vas 7/b, 9240 Ljutomer – podpredsednik  

3. Jan Filipič, Ormoška cesta 48, 9240 Ljutomer - član 

4. Boris Filipič, Radoslavci 23, 9243 Mala Nedelja - član 

5. Ines Krajnc, Cuber 16/a, 9240 Ljutomer - član 

6. Robert Kosmajer, Desnjak 11, 9240 Ljutomer - član 

7. Andrej Lah, Volkmerjeva ulica 2/a, 9240 Ljutomer - član 

II. Mandatna doba imenovanih traja do poteka mandatne dobe članov sveta.   

 

− SKLEP O IMENOVANJU KOMISIJE ZA VLOGE IN PRITOŽBE 

 

Ker razprave k predlaganemu sklepu ni bilo, je predsednik komisije predlog sklepa iz gradiva podal 

na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 19: 

I. V KOMISIJO ZA VLOGE IN PRITOŽBE  se imenujejo:  

1. Darinka Budna, Kidričeva ul. 42, 9240 Ljutomer - predsednica  

2. Vitomir Kaučič, Krištanci 1a, 9242 Križevci pri Ljutomeru – podpredsednik  

3. Slavica Sunčič, Krištanci 10b, 9242 Križevci pri Ljutomeru – članica  

4. Mario Šilec, Stročja vas 29, 9240 Ljutomer – član  

5. Jože Habjanič, Stročja vas 79, 9240 Ljutomer- član  

II. Mandatna doba imenovanih do poteka mandatne dobe članov sveta.  

 

− SKLEP O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PRIZNANJA 

 

Ker razprave k predlaganemu sklepu ni bilo, je predsednik komisije predlog sklepa iz gradiva podal 

na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 
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Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 20: 

I. KOMISIJA  ZA PRIZNANJA  ima 7 (sedem) članov.  

II. V Komisijo za priznanja se  imenujejo:  

1. Mira Rebernik Žižek, Postružnikova ulica 10, 9240 Ljutomer – predsednica  

2. Darinka Budna, Kidričeva ul. 42, 9240 Ljutomer – podpredsednica  

3. Janko Špindler, Stara Cesta 62, 9240 Ljutomer – član  

4. Slavica Sunčič, Krištanci 10/b, 9242 Križevci pri Ljutomeru – članica  

5. Manuela Filipič, Ulica ob progi 4, 9240 Ljutomer -članica 

6. Vito Žerdin, Razlagova ul. 30, 9240 Ljutomer - član 

7. Matevž Kaučič, Gresovščak 6, 9240 Ljutomer - član 

III. Mandatna doba imenovanih traja do poteka mandatne dobe članov sveta.  

 

− SKLEP O IMENOVANJU KOMISIJE ZA ŠTIPENDIRANJE 

 

Ker razprave k predlaganemu sklepu ni bilo, je predsednik komisije predlog sklepa iz gradiva podal 

na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI:0 . 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 21: 

I. V KOMISIJO ZA ŠTIPENDIRANJE  se imenujejo:  

1. Robert Štefanec, Ulica ob progi 8, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Manuela Filipič, Ulica ob progi 4, 9240 Ljutomer – članica  

3. Mario Šilec, Stročja vas 29, 9240 Ljutomer – član  

 

− SKLEP O IMENOVANJU OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE LJUTOMER 

 

Ker razprave k predlaganemu sklepu ni bilo, je predsednik komisije predlog sklepa iz gradiva podal 

na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 22: 

I. V OBČINSKO VOLILNO KOMISIJO OBČINE LJUTOMER se imenujejo:  

1. Sandra Babič, Stročja vas 105, 9240 Ljutomer – predsednica  

2. Simona Horvat, Stročja vas 33a, 9240 Ljutomer – namestnica predsednice  

3. Draga Kosmajer, Desnjak 11, 9240 Ljutomer – članica 

4. Ines Krajnc, Cuber 16/a, 9240 Ljutomer – namestnica članice 

5. Andreja Novak Görkeš, Cezanjevci 14, 9240 Ljutomer – članica  

6. Karmen Patty Lah, Volkmerjeva ul. 2/a, 9240  Ljutomer – namestnica članice  

7. Bernard Rebernik, Postružnikova ul. 10, 9240 Ljutomer – član  

8. Miha Šoštarič, Šalinci 1c, 9242 Križevci pri Ljutomeru – namestnik člana.  

II. Volilna komisija se imenuje za mandatno dobo štirih let.  

III. Sedež Občinske volilne komisije Občine Ljutomer je: Vrazova ulica 1, 9240 Ljutomer.  

IV. Ta sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati 24. 2. 2023.  
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− SKLEP O IMENOVANJU SVETA ZA PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM 

PROMETU OBČINE LJUTOMER 

 

Ker razprave k predlaganemu sklepu ni bilo, je predsednik komisije predlog sklepa iz gradiva podal 

na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 23: 

I. V Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Ljutomer se imenujejo:  

1. Damjan Bogdan, Razlagova ulica 45, 9240 Ljutomer – kot  član Občinskega sveta Občine 

Ljutomer  

2. Darko Rudolf, Cven 84e, 9240 Ljutomer – predstavnik avtošol  

3. Jan Filipič, Ormoška cesta 48, 9240 Ljutomer –  predstavnik osnovnih šol  

4. Nemec Lidija - Policijska postaja Ljutomer, Postružnikova ulica 5, 9240 Ljutomer  

5. Olga Lukman  - Medobčinski inšpektorat in redarstvo, Vrazova ulica 1, 9240 Ljutomer  

6. Mitja Kolbl  - Občinska uprava Občine Ljutomer, Vrazova ulica 1, 9240 Ljutomer  

7. Ksenija Kolar Švarc, Pristava 23c, 9240 Ljutomer  - predstavnica vrtcev  

II. Predsednika sveta si imenovani določijo  izmed sebe.  

III. Mandatna doba imenovanih traja 4 (štiri) leta.  

 

− SKLEP O IMENOVANJU NADZORNEGA ODBORA OBČINE LJUTOMER 

 

Ker razprave k predlaganemu sklepu ni bilo, je predsednik komisije predlog sklepa iz gradiva podal 

na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 24: 

I. V NADZORNI ODBOR OBČINE LJUTOMER se imenujejo:  

1. Borut Babič, Podgradje 26/b, 9240 Ljutomer 

2. Igor Borko, Mekotnjak 44/b, 9240 Ljutomer 

3. Janez Kardoš, Kidričeva ul.16, 9240 Ljutomer 

4. Igor Šmauc, Cven 11f, 9240 Ljutomer  

5. Tadej Topolnik, Postružnikova ulica 1a, 9240 Ljutomer  

6.  Brigita Žitek, Razlagova 38, 9240 Ljutomer  

7. Samo Škrget, Cven 49d, 9240 Ljutomer  

II. Predsednika nadzornega odbora si imenovani določijo izmed sebe.  

II. Članstvo v nadzornem odboru traja do poteka mandatne dobe članov sveta.  

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER 

 

Svetlana Oletič je prosila za informacijo zakaj v Ljutomeru ni več Ljudske univerze.  

 

Županja je odgovorila, da bo odgovor podan v pisni obliki.  
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Dejan Karba je povedal, da se je nanj obrnil občan Pristave Janko Žabota in ga seznanil, da se je 

najverjetneje pri rekonstrukciji ceste presekal električni kabel zaradi česar je prišlo do poškodbe 

njegove toplotne črpalke ter da je zaradi vožnje tovornjakov po njegovem zemljišču podal pobudo 

za postavitev table, ki bi označevala slepo ulico, postavljena pa je bila tabla za prepovedan promet 

in da bi bilo potrebno zaradi nezadovoljstva krajanov umiriti situacijo.  

 

Aleš Vaupotič je pojasnil, da se je na podlagi pisne zahteve Janka Žabota postavil prometni znak za 

slepo ulico in da je vsem krajanom omogočeno, da pridejo do svojega doma. Glede električnega 

kabla bo zadevo preveril pristojen nadzorni organ in da se bodo v primeru krivde izvajalca stroški 

povrnili.  

 

Slavica Sunčič je zaprosila za pisni odgovor glede čiščenja potokov, ki jih je izpostavila pri razpravi 

o predlogu proračuna.  

 

Aleš Vaupotič je odgovoril, da bo pristojne službe prosil za pisni odgovor, ki se ji bo nato 

posredoval.  

 

Nadalje je Slavica Sunčič podala še mnenje glede imenovanj v delovna telesa in sicer, da je dovolj, 

če si kot član občinskega sveta v dveh delovnih telesih in da pustiš mesto še komu drugemu. Na 

koncu je izpostavila še prometni znak, ki označuje omejitev hitrosti na 40/km in se nahaja v 

podvozu v Krištancih. Prosi za odgovor ali je prometni znak pravilno postavljen ali pa bi moral biti 

za začetku podvoza.   

 

Aleš Vaupotič je povedal, da so investicijo izvedle Slovenske železnice in da verjame, da je 

prometni znak postavljen v skladu s predpisi in elaboratom.    

 

Anja Kristl je prosila za informacijo glede zaprtja Dvorca Jeruzalem.  

 

Županja je pojasnila, da je najemnik Dvorca Jeruzalem seznanil Občino Ljutomer glede težav 

delovne sile na področju turizma in da so v teku pogovori o možnih rešitvah ter da bo po 

dogovorjenih rešitvah seznanila občinski svet.  

 

Na koncu je županja prisotne seznanila z vsebino vabila na gledališko predstavo Dva, ki ga je vsem 

članom pred sejo posredovala Mira Rebernik Žižek ter se zahvalila vsem prisotnim za podporo, 

zaupanje in konstruktivno razpravo.  

 

Seja je bila končana ob 18.20 uri. 

 

 

Zapisala          mag. Olga KARBA,   

Martina Klement                            ŽUPANJA 
 


